
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 23. juni 2021 stil let følgende spørgsmål nr. 

1445 (Alm. del) ti l  sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  

 

Spørgsmål nr. 1441:  

”Vil i istere  i  fortsættelse  af sa råd 22/6-21 oplyse om status for forøgelsen af 

antallet af sygeplejersker som følge af udmøntning af aftalen om 1.000 flere sygeple-

jersker fra 2021, herunder hvordan forøgelsen af sygeplejersker fordeler sig på syge-

huse og ko u er?” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo august 2021. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Kirstine Dahl Andersen 
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